

Title (en)

METHOD OF PRODUCING A NEEDLE AND THREAD ASSEMBLY.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINER NÄHEINHEIT.

Title (fr)

PROCEDE POUR LA FABRICATION D'UN ENSEMBLE COMPOSE D'UNE AIGUILLE ET D'UN FIL.

Publication

EP 0079341 A1 19830525 (DE)

Application

EP 82901401 A 19820518

Priority

DE 3120474 A 19810520

Abstract (en)

[origin: WO8204080A1] The assembly is comprised of a needle (1) and a thread (4). The two strands (6, 7) of the thread (4) traverse the eye (2) and form a loop about the two strands (6, 7) by surrounding tightly the bridge (12) of the needle. Hence, the loop (5) does not extend beyond the projection of the section of the needle (1). A conventional needle (1) is used allowing a less expensive manufacture of the assembly.

Abstract (fr)

L'ensemble est compose d'une aiguille (1) et d'un fil (4). Les deux brins (6, 7) du fil (4) traversent le chas (2) et forment une boucle autour des deux brins (6, 7) en entourant etroitement le talon (12) de l'aiguille. Ainsi, la boucle (5) ne s'etend pas au-dela de la projection de la section de l'aiguille (1). On utilise une aiguille (1) classique permettant une fabrication moins couteuse de l'ensemble.

IPC 1-7

D05B 87/00

IPC 8 full level

D05B 85/00 (2006.01); **D05B 87/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

D05B 85/00 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8204080 A1 19821125; DE 3120474 A1 19821216; DE 3245999 D2 19830630; EP 0079341 A1 19830525; EP 0079341 B1 19860625; GB 2110730 A 19830622; GB 2110730 B 19850605; GB 8301454 D0 19830223

DOCDB simple family (application)

CH 8200070 W 19820518; DE 3120474 A 19810520; DE 3245999 T 19820518; EP 82901401 A 19820518; GB 8301454 A 19820518